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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:483 Investeringar inom SSAB

SSAB förbereder nu beslut om framtida investeringar i produktionskapaciteten. 
Ytterst handlar det om investeringsvolymer i storleksordningen 20 till 25 
miljarder kronor. Investeringarna har stor betydelse för svenska kapaciteter, 
arbetstillfällen och exportmöjligheter.

Investeringarna är kopplade till stora behov av el. SSAB har dock inte besked 
om att tillgång till el i den mängd som krävs kan garanteras. Detta försvårar 
beslutsprocessen och kan i värsta fall leda till att beslut fattas till Sveriges 
nackdel. Beslut planeras under våren 2024.

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch är:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att SSAB ska garanteras den el som 
är nödvändig för att planerade investeringar ska fullföljas i Sverige? 

………………………………………

Peter Hultqvist (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-17
Besvaras senast
2024-01-24 kl. 12.00


